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Verslag omgevingsdialoog Vestiging Red Sox aan Boekelsedijk Uden 
 
Gegevens dialoog 
 
Datum 12 december 2018 
Locatie Gemeentewerf, Hockeyweg 5a Uden 
Tijd 19.30 – 21.00 uur 
Aanwezig 
namens 
gemeente 

projectleider, toezichthouder uitvoering, verkeerskundige, 
communicatieadviseur 

Genodigd Aanwonenden en eigenaren/gebruikers (13) van omliggende percelen (per brief) 
+ geïnteresseerden (per aankondiging op de gemeentelijke informatiepagina in 
het Udens Weekblad en op social media) 

 
Beschrijving verloop avond 
De bezoekers kwamen verspreid over de avond binnen. Ze konden op drie tafels een tekening van de 
locatie (zie bijlage) bekijken. Bij elke tafel stond een medewerker van de gemeente om met hen in 
gesprek te gaan. Elke bezoeker heeft uitgebreid vragen kunnen stellen en zijn/haar mening kunnen 
geven. Ook een afvaardiging van honk- en softbalvereniging Red Sox was aanwezig. Zij konden een 
aantal vragen van bezoekers beantwoorden met betrekking tot het spel. De bezoekers zijn allen 
gewezen op de mogelijkheid om een reactieformulier in te vullen. Slechts twee bezoekers hebben 
uiteindelijk ook zo’n formulier ingevuld of hun reactie per e-mail met ons gedeeld (zie hieronder). 
 
In totaal heeft een tiental mensen gebruik gemaakt van de uitnodiging voor de inloopavond, waaronder 
een vijftal inwoners, vertegenwoordigers van IBN (1), de hockeyvereniging (2), restaurant Humphreys 
(1) en zwemclub Zeester-Meerval (2). Zij stelden vooral vragen ter verduidelijking van de tekening (, 
reden voor keuze hoogte hekwerk, locatie clubhuis en parkeervlakken). 
 
Reacties 
De reacties waren overwegend positief.  
Twee partijen hebben reacties ingediend op schrift, respectievelijk via een reactieformulier 
(zwemvereniging) en via e-mail (hockeyvereniging). 
 
Reactie zwemvereniging: 
 Zorg voor goede verlichting langs de Boekelsedijk. Die is nu, met name voor fietsers, erg donker. 
 Hoe verhoudt deze verplaatsing zich tot de (ons nog onbekende) sportvisie van de gemeente Uden? 
 
Reactie hockeyvereniging: 
 Tijdens de bouw van het politiebureau werd het terreintje achter restaurant Humphreys geheel 

gebruikt voor opslag van materialen. We snappen deze insteek, maar dit heeft voor ons veel 
overlast/beperkingen gegeven ivm minder beschikbare parkeermogelijkheden. Het zou goed zijn 
als er tijdens en na de aanleg van de velden/clubhuis van de Red Sox geen parkeerplaatsen op 
enigerlei wijze verloren gaan (bijv. langs de Boekselsedijk of op het hierboven benoemde terreintje 
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achter restaurant Humphreys). We zien dat er voor de Red Sox 10 + 14 parkeerplekken ingetekend 
staan. We hebben onze twijfels of dit wel toereikend zal zijn. En natuurlijk willen de Red Sox ook 
groeien. Dit zou betekenen dat men binnen afzienbare tijd tegen capaciteitsproblemen m.b.t. 
parkeren gaat aanlopen. 

 Zoals tijdens de bijeenkomst al aangegeven, hebben we één groot punt van aandacht en dat is in 
totaliteit de beperkte parkeermogelijkheden. Niet voor de Red Sox, want deze krijgen een eigen 
parkeerterrein (misschien te klein zie bovenstaand punt), maar voor de bezoekers van de 
Hockeyclub. Op zaterdagen staan er toch al snel 150-200 auto’s rondom ons terrein. Voorheen 
werd het gedoogd dat we in het zandpad parkeerden tegenover de ingang van de hockeyclub. Ook 
wordt er geparkeerd aan de kant van de weg (aan de zijde van de Red Sox). Echter dat is straks niet 
meer mogelijk. En dus hebben we echt structureel te weinig parkeermogelijkheden. Ook het kleine 
veldje achter restaurant Humphreys wordt maximaal gebruikt voor parkeren in de weekenden. 

 Technisch is het mogelijk om de parkeermogelijkheden uit te breiden op het Red Sox-terrein 
aansluitend aan de nieuwe te creëren parkeerplekken. Dat wordt echter door de Red Sox afgeraden 
ivm wegdraaiende ballen, dus dat is geen optie. Wij denken dat we steeds grotere 
parkeerproblemen gaan krijgen, zeker als we straks ook minder plekken hebben. En dit zal ook 
zeker grotere veiligheidsproblemen tot gevolg gaan hebben. Auto’s die overal geparkeerd staan, 
geven een grotere kans op ongevallen (auto’s en fietsers). Daarnaast heeft HCU de wens verder te 
groeien. We gaan een campagne starten om meer jeugd aan ons te binden, waardoor de druk op 
zaterdag alleen maar groter zal worden en ook de veiligheid in het gedrang zou kunnen komen. Nu 
hebben we zelf ook eens goed nagedacht en denken een oplossing te kunnen aanbieden, namelijk: 
1. het terrein achter restaurant Humphreys verharden en parkeervakken maken. Hierdoor wordt 

de structuur beter en zullen er ook meer plekken mogelijk zijn. 
2. Op het hockeyterrein (geheel links achter veld 4) is een braak liggend terrein (grasveld). Dit is 

eigendom van de gemeente. Volgens mij zouden hier mooi een groot aantal parkeerplekken 
gecreëerd kunnen worden. Hiermee zou je direct alle parkeerproblemen kunnen oplossen en 
ook de gevaarlijke situaties verminderen die ontstaan als auto’s wegrijden uit de vakken aan 
de Boekelsedijk. 

Optie 2 heeft volgens ons de beste insteek om voor iedereen (langskomende voetgangers/fietsers 
- fietsende sportjeugd) een veilige omgeving te creëren. Hierbij vragen wij jullie om dit punt eens 
in overweging te nemen, in combinatie met de aanleg van het Red Sox-terrein.  

 
 
De avond is afgesloten om 21.00 uur 


